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Protokół Nr XVI/2025 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 26 czerwca 2025 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1200 

Zamknięcie obrad – godz. 1406 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XVI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecny radny Radosław Mikołajski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz osoby zaproszone, według listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak – Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1200 otworzył XVI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany Radnym w terminie wskazanym w § 22 pkt 4 Statutu Gminy Wierzchowo. 

 

Następnie odczytała  porządek obrad. 

 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3) Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5) Sprawozdanie Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6) Interpelacje i zapytania Radnych. 

7) Trybuna obywatelska. 

8) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wierzchowo za 2024 rok: 

1) debata nad przedstawionym Raportem, 
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2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum 

zaufania – druk nr 99. 

9) Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2024 – 

debata absolutoryjna Radnych nad: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2024, 

2) sprawozdaniem finansowym za rok 2024, 

3) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu w 2024 r., 

4) wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2024, 

5) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2024, 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2024 rok 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok – druk nr 100, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok – druk nr 101. 

10) Podjęcie uchwał: 

a) uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 –  

druk nr 102, 

b)  uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo 

na lata 2025 – 2032 – druk nr 103, 

c) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów i określenia 

przedmiotu działania komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 104, 

d) uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Wierzchowo – druk 105, 

e) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla gminy 

Wierzchowo na lata 2025-2031 – druk nr 106, 

f) uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk 107, 

g) uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Wierzchowo na lata 2026-2031 oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji –  

druk nr 108, 

h) uchwała  w sprawie przyjęcia Regulaminu użytkowania Skateparku i toru 

rowerowego typu "PUMPTRACK" zlokalizowanych przy ul. Długiej 

w Wierzchowie – druk nr 109. 

     11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     12.Komunikaty i sprawy różne. 

     13.Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 23 czerwca wpłynęło 

pismo Wójta Gminy z prośbą o wytypowanie przedstawiciela Rady Gminy Wierzchowo  

do udziału w pracach komisji konkursowej powołanej do wyboru kandydata na stanowisko 

Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie. W związku z tym Przewodnicząca Rady 

zawnioskowała o dodanie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wskazania 

członka organu stanowiącego Gminy Wierzchowo do składu komisji konkursowej 

powoływanej do przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko Dyrektora 

Przedszkola w Wierzchowie – druk 110. 
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Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. Zapytała kto jest „za” przyjęciem 

wniosku, kto jest „przeciw”, kto się wstrzymał”. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Gminy Wierzchowo do 

składu komisji konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na kandydata 

na stanowisko Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie - druk 110 - czas głosowania: 

26 czerwca 2025, 12:09 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak stwierdziła, że Rada Gminy w trybie art. 20 ust.1a 

ustawy o samorządzie gminnym wprowadziła zmiany w porządku obrad. Następnie odczytała 

porządek obrad z uwzględnieniem wniosku. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wierzchowo za 2024 rok: 

1) debata nad przedstawionym Raportem, 

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum zaufania – 

druk nr 99. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2024 – 

debata absolutoryjna Radnych nad: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2024, 

2) sprawozdaniem finansowym za rok 2024, 

3) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu w 2024 r., 

4) wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2024, 

5) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2024, 



4 

 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2024 rok  

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok – druk nr 100, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok – druk nr 101. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk  

nr 102, 

b)  uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo  

na lata 2025 – 2032 – druk nr 103, 

c) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów i określenia 

przedmiotu działania komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 104, 

d) uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Wierzchowo – druk 105, 

e) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla gminy 

Wierzchowo na lata 2025-2031 – druk nr 106, 

f) uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo 

– druk 107, 

g) uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Wierzchowo na lata 2026-2031 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji – druk nr 108, 

h) uchwała  w sprawie przyjęcia Regulaminu użytkowania Skateparku i toru rowerowego 

typu "PUMPTRACK" zlokalizowanych przy ul. Długiej w Wierzchowie –  

druk nr 109, 

i) uchwała w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Gminy Wierzchowo  

do składu komisji konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu  

na kandydata na stanowisko Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie – druk nr 110. 

     11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     12.Komunikaty i sprawy różne. 

     13.Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że protokół  

z posiedzenia XV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 23 maja 2025 r. został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi 

dotyczące zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu 

uregulowana została w §39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęły 

żadne uwagi dotyczące zapisów w protokole Przewodnicząca Rady uznała protokół               

za sporządzony poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytała, kto jest           

za przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XV sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Wierzchowo -  

czas głosowania: 26 czerwca 2025, 12:15 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik 

nr 3 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca obrad zamknęła pkt 4 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poprosiła Przewodniczących Komisji stałych 

Rady Gminy o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Zbigniew Czyleko. 

Protokół Komisji Nr 6/2025 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 6/2025 z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury i Komisji Rolnictwa stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca obrad zamknęła pkt 5 porządku obrad  

i przystąpiła do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

Radny Olaf Reszta złożył 2 interpelacji oraz radna Jolanta Klonek również złożyła  

2 interpelacje. 

 

Interpelacje radnego Olafa Reszty: 

1) „Szanowny Panie Wójcie, 
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Zwracam się z interpelacją dotyczącą poważnego problemu, na który wielokrotnie zwracali 

uwagę mieszkańcy budynków przy ul. Długiej 34 i 36 w Wierzchowie. Po intensywniejszych 

opadach deszczu w rejonie tych bloków tworzą się rozległe kałuże i zastoiska wody, które 

utrzymują się przez długi czas, co powoduje uciążliwości dla mieszkańców, szczególnie osób 

starszych i dzieci. 

Sytuacja ta jest najprawdopodobniej wynikiem niewydolnej lub całkowicie brakującej 

kanalizacji deszczowej oraz niewłaściwego spadku terenu. 

W związku z powyższym wnoszę o: 

1. Przeprowadzenie przeglądu i oceny istniejącego systemu odwodnienia terenu przy  

ul. Długiej 34 i 36. 

2. Rozważenie wykonania prac modernizacyjnych, np.: 

— budowy lub udrożnienia kanalizacji deszczowej w tym rejonie, 

— wykonania drenażu wokół budynków, 

— odpowiedniego ukształtowania terenu w celu odprowadzenia wód opadowych. 

3. Uwzględnienie rozwiązania tego problemu w najbliższych planach inwestycyjnych gminy. 

Mam nadzieję, że przedstawiony problem spotka się z należytą uwagą i zostaną podjęte 

działania zmierzające do jego rozwiązania w trosce o komfort i bezpieczeństwo 

mieszkańców.” 

2) „Szanowny Panie Wójcie, 

Zwracam się z prośbą o podjęcie pilnych działań związanych z wykoszeniem wysokiej trawy 

znajdującej się naprzeciwko budynku mieszkalnego przy ul. Długiej 36, numery 19—24. 

Obszar ten od dłuższego czasu nie był koszony, co powoduje narastające problemy estetyczne 

i praktyczne. 

Wysoka trawa nie tylko negatywnie Wpływa na wygląd otoczenia, ale również stwarza 

potencjalne zagrożenie, szczególnie w okresie letnim, m.in.: 

— sprzyja gromadzeniu się insektów i gryzoni, 

— może stanowić zagrożenie pożarowe w przypadku suszy. 

Mieszkańcy wielokrotnie zgłaszali ten problem, wyrażając zaniepokojenie brakiem 

regularnych prac porządkowych w tym miejscu. 

W związku z powyższym zwracam się z wnioskiem o niezwłoczne podjęcie działań 

porządkowych i skoszenie trawy na wskazanym terenie, a także rozważenie wprowadzenia 

regularnego harmonogramu koszenia w sezonie wiosenno-letnim.” 

 

Interpelacje radnej Jolanty Klonek: 

1) „Zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków w budżecie na rok 2026 na budowę 

chodnika w miejscowości Żabinek w kierunku miejscowości Radomyśl, około 450 

metrów. Mieszka tam dużo rodzin z dziećmi. Dzieci nie mają bezpiecznej drogi  

do przystanku autobusowego, muszą poruszać się poboczem. Dla bezpieczeństwa dzieci  

i mieszkańców proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.” 

2) „Zwracam się z prośbą o zmianę ograniczenia prędkości z 40 km/h na 70km/h  

w miejscowości Żabinek przy posesji 1D. Bezzasadne jest ograniczenie prędkości  

do 40 km/h na początku miejscowości, ponieważ znajduje się tam jeden dom oddalony  

od drogi. Ograniczenie prędkości powinno rozpocząć się przy posesji 1A.” 

 

Na sesji interpelację złożył radny Ryszard Borowicz: 

„Po rozmowach z mieszkańcami sołectwa Otrzep w gminie Wierzchowo proszę o włączenie 

sołectwa Otrzep do okręgu wyborczego Nr 4 w wyborach do Rady Gminy.  Od zawsze 

sołectwo Sośnica i Otrzep były w jednym okręgu. Sołectwa te oddalone są od siebie 2,5 km. 

Przydzielenie sołectwa Otrzep do okręgu z sołectwem Nowe Laski, które jest oddalone  

od Otrzepu o 7 km, spowodowało, że mieszkańcy Otrzepu muszą głosować w komisji 
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obwodowej Nr 3 w Wierzchowie oddalonym od Otrzepu o 10 km. Zawsze mieszkańcy 

głosowali w komisji obwodowej Nr 1 w Świerczynie, która jest oddalona od sołectwa o 4 km. 

Z obserwacji wynika, że głosować do Wierzchowa jechało bardzo mało mieszkańców.  

W Świerczynie głosowali chętniej. Głosowanie łączyli mieszkańcy z udziałem we mszy 

świętej w kościele w Świerczynie. Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby, 

co spowoduje większy udział mieszkańcu miejscowości Otrzep w głosowaniach.” 

Interpelacja stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak, wobec braku dyskusji zamknęła punkt 6 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji w punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” Przewodnicząca 

Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 7 porządku obrad i przystąpiła  do realizacji 

punktu 8. 

 

Ad. 8  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak na wstępie poinformował, że nowelizacja ustawy  

o samorządzie gminnym w 2018 roku nałożyła na samorządy sporządzanie corocznego 

raportu o stanie gminy. Zgodnie z art. 28aa tej ustawy co roku do 31 maja Wójt musi 

przedstawić radzie raport o stanie Gminy. Raport obejmuje podsumowanie działalności Wójta 

w roku poprzednim, w szczególności realizacje polityk, programów i strategii oraz uchwał 

rady gminy. Raport ma charakter publiczny i musi być zaprezentowany na sesji absolutoryjnej 

rady gminy; w debacie nad nim mają prawo brać udział również mieszkańcy.  

Rada rozpatruje Raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy           

w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi. Nad przedstawionym Raportem przeprowadza 

się debatę. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w tym trybie składa do przewodniczącej rady 

pisemne zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 20 osób – w gminie do 20 000 

mieszkańców (tak jak nasza gmina). 

Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została 

sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie gminy. Mieszkańcy                                  

są dopuszczani do głosu przez przewodniczącą rady według kolejności otrzymania 

zgłoszenia. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy Rada Gminy przeprowadza głosowanie 

nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak stwierdziła, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie                

w trybie art. 28aa ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym, informując jednocześnie, że radni 

otrzymali Raport, stanowiący załącznik nr 7 do nin. protokołu w ustawowym terminie                    

i debatę nad Raportem przeprowadzili na posiedzeniu wspólnym Komisji Budżetu                          

i Finansów, Komisji Kultury i Komisji Rolnictwa. Komisje  pozytywnie oceniły opracowany 

Raport stwierdzając, że Raport jest rzetelnie opracowanym źródłem wiedzy o Gminie 

Wierzchowo, przedstawia kompleksowy przegląd przeprowadzonych i planowanych 

inwestycji oraz podsumowuje działalność Wójta. 

 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński poinformował, że Raport jest sporządzony już siódmy 

raz. Obowiązek opracowania i sporządzenia Raportu o stanie Gminy Wierzchowo wynika  
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z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Raport obejmuje 

podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, 

programów, strategii oraz uchwał rady gminy. W raporcie przedstawione są działania 

podejmowane przez wójta w roku 2024. Raport został przekazany radnym w ustawowym 

terminie. 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński powiedział, że niepokojącym zjawiskiem w gminie 

Wierzchowo jest zmniejszająca się liczba mieszkańców.  

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński poinformował, że raport jest owocem pracy wielu osób, 

pracowników urzędu i jednostek organizacyjnych.  

 

Wobec braku dalszej debaty nad Raportem o stanie Gminy Wierzchowo za rok 2024 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zarządziła głosowanie nad projektem uchwały                

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum zaufania – druk nr 99. 

 
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/97/2025 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum zaufania – 

która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wierzchowo wotum zaufania – druk nr 99 - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 12:56 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1)Radosław Mikołajski 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 8 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Ad.9.1 i 2 

 

Wójt Gminy Marek Mikulec przedstawił najważniejsze inwestycje realizowane w 2024 roku. 

1. „Wzmocnienie konkurencyjności gospodarczej poprzez przebudowę i modernizację dróg 

w Gminie Wierzchowo” w ramach VIII edycji rządowego Funduszu Polski Ład: 

- Wierzchowo - ul. Polna, 

- Wierzchowo - ul. Długa (przy dawnym dworcu PKP), 

- Osiek Drawski ( domki na wjeździe od strony Wierzchowa), 

- Świerczyna (przy remizie OSP). 

2. „Wzmocnienie konkurencyjności gospodarczej poprzez przebudowę i modernizację dróg 

w Gminie Wierzchowo” w ramach VI edycji rządowego Funduszu Polski Ład: 

- Wierzchowo – ul. Leśna, 

- Wierzchowo – ul . Długa (parking przy ośrodku zdrowia) 
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- Osiek Drawski ( uliczka przy blokach). 

Kolejnymi ważnymi inwestycjami są budowa ścieżki rowerowej oraz budowa skateparku  

i elementu pumptrack z infrastrukturą towarzyszącą w Wierzchowie. 

Wójt podziękował pracownikom urzędu i jednostek organizacyjnych za współpracę i pomoc 

w realizacji inwestycji. 

 

Skarbnik Gminy Marta Chłopek przedstawiła informacje finansowe – Zarządzenie nr 20/2025 

Wójta Gminy Wierzchowo z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2024 rok. 

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2024 rok stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Ad.9.3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak powiedziała, że uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie zostały odczytane na posiedzeniu komisji   

w dniu 17 czerwca. Przewodnicząca Rady zawnioskowała o odstąpienie od odczytywania 

treści uzasadnienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotyczących 

wykonania budżetu za 2024 rok. 

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. Zapytała kto jest „za” przyjęciem 

wniosku, kto jest „przeciw”, kto się wstrzymał”. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: wniosek o odstąpienie od odczytywania treści 

uzasadnienie uchwał RIO dotyczących wykonania budżetu za 2024 rok -  

czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:09 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak odczytała treść uchwały Nr 50.131.4.2025 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 14 kwietnia 2025 

roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Wierzchowo za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia – opinia pozytywna – załącznik 

nr 10 do nin. protokołu. 

 

Ad.9.4 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo Zbigniew Czyleko odczytał 

treść wniosku Komisji Rewizyjnej z dnia 3 czerwca 2025 roku w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok – załącznik  

nr 11 do nin. protokołu. 

 

Ad.9.5 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak odczytał treść uchwały Nr 50.131.6.2025 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 11 czerwca 2025 roku  

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo                     

w sprawie absolutorium – opinia pozytywna, załącznik nr 12 do nin. protokołu i otworzył 

dyskusję. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Borowicz poinformował, że Komisja 

Budżetu i Finansów, Komisja Kultury i Komisja Rolnictwa Rady Gminy Wierzchowo 

pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2024 

rok wraz z informacją o stanie mienia i pozytywnie ustosunkowały się do wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2024 rok. 

 

Ad.9.6 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała pod głosowanie projekt uchwały                      

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2024 rok oraz sprawozdania                       

z wykonania budżetu za 2024 rok – druk nr 100. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/98/2025 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2024 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok – która stanowi załącznik nr 13 do nin. 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2024 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok –  

druk nr 100, - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:22 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

Ad.9.7 
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Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2024 rok – druk nr 101. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/99/2025 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok – druk nr 101 -  

czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:23 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski  

 

Przewodnicząca Rady pogratulowała Wójtowi realizacji budżetu i uzyskania absolutorium, 

życząc dalszej owocnej współpracy. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 9 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 102. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/100/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025  – która 

stanowi załącznik nr  15 do nin. protokołu, 

 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2025 – druk nr 102, - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:26 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 
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PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1)Radosław Mikołajski 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2025-

2032  – druk 103. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/101/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025 - 2032 – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu, 

 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – druk nr 103 - czas głosowania: 26 czerwca 

2025, 13:27 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

3) Radny Przemysła Ryder zapytał się o przyczynę powiększenia składu Komisji Budżetu  

i Finansów. Radny nawiązał do rezygnacji i wycofania rezygnacji Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Finansów.   

Radny Zbigniew Czyleko powiedział, że jest Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej, 

ponieważ Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Finansów ma podobne tematy  

do opracowania, dlatego również chciałby zostać członkiem komisji Budżetu i Finansów.  

Radny Przemysła Ryder zapytał czy powiększenie składu jest spowodowane chęcią 

utworzenia większości w komisji. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak powiedziała, żeby nie doszukiwać się teorii 

spiskowych. Radny Zbigniew Czyleko zwrócił się z prośbą o powołanie go do składu 

komisji, dlatego poddajemy tej projekt uchwały pod głosowanie. 

 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów i określenia przedmiotu 

działania komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 104. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 10 głosami „za” 

przy 3 głosach „przeciwnych” i 1 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/102/2025 w sprawie w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów  

i określenia przedmiotu działania komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo –  

która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu, 
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Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów 

i określenia przedmiotu działania komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 104, 

- czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:34 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Dorota Kordek, Bogusław Pawłowicz, Dorota Sobczak, Roman 

Szarzyński 

PRZECIW (3) Katarzyna Kowalczyk, Olaf Reszta, Przemysław Ryder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jolanta Klonek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski  

 

4) w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji Gminy Wierzchowo  –  druk 105. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/103/2025 w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Wierzchowo” – która stanowi załącznik nr 18 do nin. 

protokołu, 

 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu  

oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Wierzchowo – druk 105 -  

czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:35 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

5) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla gminy Wierzchowo na lata 

2025-2031  – druk 106. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/104/2025 w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

gminy Wierzchowo na lata 2025-2031 – która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu, 
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Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

gminy Wierzchowo na lata 2025-2031 – druk nr 106, - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 

13:36 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

 

6) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 107. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/105/2025 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu, 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Wierzchowo – druk 107 - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:37 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Wierzchowo na lata 

2026-2031 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji – druk 108. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/106/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Wierzchowo na lata 2026-2031 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji – która stanowi załącznik nr 21 

do nin. protokołu, 

 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Wierzchowo na lata 2026-2031 oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji –  

druk nr 108, - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:37 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

8) w sprawie przyjęcia Regulaminu użytkowania Skateparku i toru rowerowego typu 

"PUMPTRACK" zlokalizowanych przy ul. Długiej w Wierzchowie – druk 109. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/107/2025 w sprawie przyjęcia Regulaminu użytkowania Skateparku i toru 

rowerowego typu "PUMPTRACK" zlokalizowanych przy ul. Długiej w Wierzchowie – 

która stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu, 

 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu użytkowania 

Skateparku i toru rowerowego typu "PUMPTRACK" zlokalizowanych przy ul. Długiej 

w Wierzchowie – druk nr 109 - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:38 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Radosław Mikołajski 

 

9) w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Gminy Wierzchowo do składu 

komisji konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na kandydata  

10) na stanowisko Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie – druk 110. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XVI/108/2025 w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Gminy 

Wierzchowo do składu komisji konkursowej powoływanej do przeprowadzenia 

konkursu na kandydata na stanowisko Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie –  

która stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu, 

 

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie wskazania członka organu stanowiącego 

Gminy Wierzchowo do składu komisji konkursowej powoływanej do przeprowadzenia 

konkursu na kandydata na stanowisko Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie -  

druk nr 110. - czas głosowania: 26 czerwca 2025, 13:39 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław Pawłowicz, Olaf 

Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lidia Kałandyk 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1)Radosław Mikołajski 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła pkt 10 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że do Biura Rady Gminy 

wpłynęło pięć odpowiedzi na zgłoszone w poprzednim okresie interpelacje: 

Odpowiedź PKS Złocieniec oraz Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim  

na interpelację Radnego Ryszarda Borowicza dotyczącą ustanowienia przystanku PKS  

przy drodze powiatowej nr 1994Z w miejscowości Sośnica przy posesji nr 33. 

Odpowiedź Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie na interpelację 

Radnego Olafa Reszty dotyczącej wykoszenia trawy przy ul. Długiej 36. 

Odpowiedź Wójta Gminy Wierzchowo na interpelację Radnego Olafa Reszty w sprawie 

zastoisk wody po intensywnych opadach deszczu przy blokach 34 i 36 na ul. Długiej. 

Odpowiedź Wójta Gminy Wierzchowo na interpelację Radnego Przemysława Rydera  

w sprawie zamontowania oprawy oświetlenia ulicznego przy posesji nr 103 w miejscowości 

Świerczyna. 

Przewodnicząca Rady Jolanta  Augustyniak zamknęła pkt 11 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji pkt 12. 

Ad. 12 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak i Wójt Gminy Marek Mikulec podziękowali 

sołtysowi wsi Żeńsko Renacie Michalskiej za wyróżnienie w konkursie Sołtys Roku 2025 

oraz sołtysowi wsi Sośnica Ryszardowi Borowicz Borowiczowi za otrzymanie tytułu laureat 

konkursu Sołtys Roku 2025. Wręczono sołtysom kwiaty i podziękowania. 

 

Sołtysi podziękowali mieszkańcom swoich sołectw za zaangażowanie i wkład w życie 

lokalnej społeczność.  

 

Radny Ryszard Borowicz powiedział, że w dniu 25 czerwca 2025r. zorganizowano spotkanie 

podsumowujące projekt „Sośnica Kraina Żubra”. Radny podziękował Wójtowi  

za podziękowania dla wykonawcy żubra oraz mieszkańców sołectwa Sośnica. Radny Ryszard 

Borowicz ma nadzieję, że żubr odstraszy inwestorów biogazowni. 

 

Radny Powiaty Drawskiego Jan Szewczyk pogratulował Wójtowi Gminy Markowi 

Mikulcowi udzielenia absolutorium za 2024 rok.   

Radny Powiatu Drawskiego Jan Szewczyk pogratulował sołtysom udziału w konkursie 

„Sołtys Roku 2025” i otrzymania tytułu laureata i wyróżnienia. 

Radny Powiatu Drawskiego Jan Szewczyk odniósł się do odpowiedzi na interpelację 

dotyczącej ustanowienia przystanku w Sośnicy.  
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Radny Powiatu Drawskiego Jan Szewczyk powiedział, że Powiat Drawski zabiega o środki 

finansowe na drogę powiatową od Będlina do Wierzchowo, poinformował, że partycypacja 

środków przy inwestycji  wynosi 50 na 50.  

 

Radna Dorota Kordek zaproponowała, żeby w konkursie na wieniec dożynkowy wytypować 

tylko I miejsce, a pozostałe  wieńce otrzymały wyróżnienie. 

 

Radna Lidia Kałandyk powiedziała, że odbędzie się spotkanie dotyczące dożynek  

z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Turystyki w Wierzchowie. Podczas tego 

spotkanie będzie można omówić wszystkie propozycje dotyczące organizacji dożynek. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak powiedziała, że zbliża się okres wakacji  

w związku z tym życzyła wszystkim udanego wypoczynku.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła pkt 12 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta 

Augustyniak o godz. 1406 zamknęła obrady XVI sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

        Przewodnicząca Rady 

          Jolanta Augustyniak 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………. 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


